
علم الهدی: اروپا روباهی است که سر ایران کلاه گذاشت
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
روز آخر انقلاب ِ ایران زمانی است که پرچم انقلاب در دست حضرت مهدی (عج) قرار بگیرد| آمریکا ۴۰ سال است که مثل

سگ پارس میکند ولی به خاطر بچه بسیجیها جرات نزدیک شدن به ایران را هم ندارد.

مسئولان ایران توجیهگیر کلاهبرداران اروپایی شدهاند؛ 

امام جمعه مشهد خطاب به دلتمردان تاکید کرد: بعد از دو، سه سال باید هوشیاری در شما ایجاد شود. اروپا روباهی است که
سر ما کلاه گذاشت و در برجام ماند تا ما به دنبال توسعه هستهای نرویم. آنچه خلاف توقع و انتظار ما است، این است که

مسئولان ما توجیهگیر این کلاهبرداران شدهاند. به گزارش اسپاداناخبر، حجتالاسلام سید احمد علمالهدی در خطبه دوم نماز
جمعه مشهد با بیان اینکه امروز، روز اول دهه اول فاطمیه (س) است، گفت: وجود مقدس صدیقه اطهر (س)، مقابله و

مقاومتشان برای ما قابل تامل است اما برخی سعی کرده و تلاش میکنند مقابله و مقاومت ایشان را در خط رقابتهای
سیاسی جلوه دهند. وی با بیان اینکه این تلاشها برای یک جوان روشناندیش سیاسی مسئلهساز میشود، اظهار داشت: آن

جوان رقابتهای سیاسی امروز را میبیند و تلاشهای حضرت زهرا (س) را هم براساس رقابتهای سیاسی امروز یکی
میداند. آیا این مسئله صحت دارد؟ آیا حضرت زهرا (س) برای تسلط امیرالمومنین (ع) بر قدرت وارد میدان شد؟ اگر امام

علی (ع) یک چوبدستی هم دست میگرفت کسی جرات نمیکرد و نیاز نداشت همسرش وارد میدان شد. نماینده ولی فقیه در
خراسان رضوی ادامه داد: مسئله حضرت زهرا (س)، مسئله یک انحراف و سقوط ارزشی در دین بود. خدا پیامبر (ص) را در

مقام نبوت مبعوث کرد. جریان امامت در ادامه نبوت، به معنای تداوم حاکمیت وحی بود ولی این مسئله منحرف شد و صدیقه
اطهر (س) وسط میدان آمد و تا پای جان ایستاد تا ثبات کند این جریان سیاسی و انحراف رهبری، نکبت و پریشانی است و امت

اسلام را به نکبت و انحراف میکشاند. علمالهدی با بیان اینکه مسئله غصب فدک، نشانی از ظلم حکومتی بود که از حاکمیت
وحی منحرف شده بود، تصریح کرد: ایشان با نشان دادن مسیر و خط، میخواستند اوضاع به مسیر اصلی خود بازگردد. بحث

ما درباره اوضاع صدر اسلام، بحث شخصی نیست بلکه درباره یک جریان اعتقادی اصیل اسلامی است که حکومت باید در تداوم
حاکمیت وحی انجام شود و این مسئله، تنها در خط ولایت و امامت ممکن و میسر است. وی با بیان اینکه حضرت زهرا (س)

قهرمانانه ایستاد، خاطرنشان کرد: تهدید کردند، ایشان ایستادند. شعله بر پا کردند، ایستاد. درب را آتش زدند، ایستاد و... . در
همه این قضایا، قهرمان جهان اسلام، حضرت علی (ع) در اتاق نشست و بیرون نیامد و تنها زمانی از اتاق بیرون آمد که صدای

حضرت زهرا (س) بلند شد. ایشان مقاومت نکرد تا علی (ع) حاکم شود یا فدک را نگیرند بلکه میخواست جریان رهبری در
مسیر حاکمیت وحی باقی بماند. امام جمعه مشهد با بیان اینکه دستاوردهای انقلاب را در این چهل سال بررسی کردند، خیلی
خوب است ولی آنچه مهم این است که ببینیم در تاریخ چهل سال انقلاب کجای قصه هستیم، ابراز داشت: امروز در کشور ما

دو دید و خط وجود دارد. یک دید و خط، دید رهبری و انقلابی است. انقلابی بودن، انقلابی ماندن و انقلابی عمل کردن یعنی
جهادی وارد عمل شدن، در خط دشمنستیزی و استکبارستیزی عمل کردن، قطع وابستگیها و روی پا خود ایستادن و... . روز
آخر این انقلاب هم زمانی است که پرچم انقلاب در دست صاحب اصلیاش حضرت مهدی (عج) قرار بگیرد. علمالهدی افزود:

در مقابل این دید، دید لیبرال اسلامی است. این جریان میگوید ما مسلمانیم ولی مانند همه دنیا زندگی کنیم. همه دنیا،
کدخدایی را قبول داریم و ما هم آن را شناخته و مانند آنها عمل کنیم. همه دنیا آزادند عرق بخورند یا نخورند. همه دنیا زنان

مختارند حجاب داشته باشند یا نداشته باشند. ما هم مانند شگردهایی که کدخدا انتخاب کرده، زندگی کنیم. براساس این دید و
خط، مقابله با دشمنان، ایستادگی بر ارزشها و معروفهای اسلامی، مبارزه با منکرات و استکبارستیزی و... باید کنار برود. وی
با بیان اینکه وقتی به دشمن نظر داشته و دست به دست دشمن بدهیم، این مسئله دشمنی با حضرت زهرا (س) است، عنوان

کرد: اینکه چشم ما به اروپا و امریکا باشد، مبتنی بر دید انقلابی نیست. در داستان برجام، اگر امریکا یقین نداشت و مطمئن
نبود که اروپا ایران را در زمین برجام نگه میدارد، از توافق هستهای خارج نمیشد. آنچه امریکا درباره موشکهای کره شمالی
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دلنگرانی دارد، در مورد ما هم داشت اما به قیمت ارزان تمام شد که تحریمها را بردارند و ما هم دست از برنامه هستهایمان
برداریم. صنعت هستهای ما از بین رفت. این عضو مجلس خبرگان رهبری اضافه کرد: از تحریم دست برداشتن، معنایش توسعه

ما است. آنها با ما قرارداد بستند ولی یکی در برجام ماند، یکی دیگر هم از قرارداد خارج شد و هر کاری دلش خواست انجام
داد. علمالهدی خطاب به دلتمردان یادآور شد: بعد دو، سه سال باید هوشیاری در شما ایجاد شود. اروپا روباهی است که سر

ما کلاه گذاشت و در برجام ماند تا ما به دنبال توسعه هستهای نرویم. آنچه خلاف توقع و انتظار ما است، این است که مسئولان
ما توجیهگیر این کلاهبرداران شدهاند. میگویند برجام نقش اقتصادی نداشت و هدف ما به خاطر مسائل امنیتی است. وی

ادامه داد: اگر روزنامههای ارزشی را قبول ندارید، روزنامههای خودتان را که قبول دارید. گفتید برجام برای رفع تحریمها بوده
است. مگر شعار ندادید که تحریم برداشته شد و... اما امروز میگویند به خاطر مسائل امنیتی. کدام امنیت؟ امریکا ۴۰ سال

است که مثل سگ پارس میکند ولی به خاطر بچه بسیجیها جرات نزدیک شدن به ایران را هم ندارد. در چاله آب سنگین بتن
ریختید که امریکا با ما جنگ نکند؟ امریکا اگر بداند صبح میتواند حمله کند، جنگ را تا ظهر عقب نمیاندازد. امام جمعه مشهد
با بیان اینکه شما مامور آنها هستید، بیان کرد: شما زمانی به عنوان مسئول متدین ما وارد مذاکره شدید ولی حرفهای امروز

شما خلاف اعتقاد ماست. وی افزود: جریان انقلابی و متدین در مقابل دید لیبرال اسلامی ایستادگی کرده و در داخل و خارج
مقاومت میکنند ولو اینکه عددشان به اندازه شهدای صحرای کربلا باشد.
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